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Porządek   posiedzenia   Komisji   Edukacji   Publicznej...  Nr 8/05 z 
dnia 19 sierpnia 2005  r.  

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Informacja o stanie przygotowań szkół do rozpoczęcia roku 

szkolnego 2005/2006 – godz. 10 15 
3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 
 

Posiedzeniu Komisji  przewodniczyła Jadwiga Fudala  – 
Przewodnicząca Komisji, przywitała przybyłych i stwierdziła 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy 5 spośród 7 osobowego 
składu Komisji co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
Radni nieobecni: Andrzej Zawada, Ryszard Krefft 
 

 
Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad i 
poddała głosowaniu.  

 
 
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w 
porządek obrad. 
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Ad.1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
 
 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala poddała pod 
głosowanie: 
 
 

Protokół Nr 7/2005 z dnia  13 czerwca  2005 r. 
  
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   przyjęła  
Protokół Nr 7/2005 bez uwag. 
 

 
 
 
Ad. 2.   Informacja o stanie  przygo towań szkół do rozpoczęcia 

roku szkolnego 2005/2006. 
 
 
  W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 

 
Jan Leśny  Dyrektor ZOEAS w Ustce 
- przedstawił informację o przygotowaniu placówek oświatowych  
Gminy Ustka do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2005/2006 
zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.  
Ponadto Pan Dyrektor przedstawił pismo mieszkańców o 
uwzględnienie dojazdu dzieci z Duninowa do Szkoły Podstawowej 
Nr 1 w Ustce ze względu na przeniesienie dzieci ze szkoły w 
Zaleskich do SP Nr 1 w Ustce  
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  Członek Komisji Bogdan śabiński 
-uwaŜam, Ŝe jeŜeli szkoła w Ustce chce przejąć dzieci , to nie naleŜy 
robić przeszkód poniewaŜ  rodzić  ma  prawo wysyłać dziecko do 
szkoły tam, gdzie chce . My jako gmina nie mamy obowiązku 
ponoszenia z tego tytułu dodatkowych kosztów . Jest słuszna 
uwaga rodziców i naleŜałoby skorygować dowóz dzieci w związku 
z oczekiwaniem na zajęcia. Jednym z argumentów , które 
przedstawiają rodzice , Ŝe w szkole w Ustce jest  świetlica z 
nadzorem pedagogicznym ,  to naleŜy powiedzieć, Ŝe   gmina 
równieŜ sprawuje nadzór i opiekę nad dziećmi , które oczekują na 
dojazd. Przedstawione przez rodziców argumenty  o niczym nie 
świadczą. Opieka lekarska jest równieŜ zapewniona lecz na innych 
zasadach. 
Realizacja budŜetu w placówkach oświatowych na terenie gminy 
przebiega w sposób prawidłowy, co nie powinno powodować braku 
środków na zaplanowaną realizację zadań. Moim zdaniem  naleŜy 
przyjąć pozytywnie  przedstawioną informację o przygotowaniu 
placówek oświatowych Gminy Ustka do rozpoczęcia nowego roku 
szkolnego. 
 
 
Komisja przyjęła do wiadomości w/w informację. 

 
 
 

Komisja postanowiła na następne posiedzenie Komisji 
zaprosić Dyrektora Niepublicznej Szkoły Podstawowej i 
Niepublicznego Gimnazjum w Pęplinie celem 
przedstawienia informacji w  zakresie przygotowania 
placówki oświatowej do realizacji zadań w roku 
szkolnym 2005/2006. 

 
 
 

 Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala pooddala pod 
głosowanie w/w stanowisko. 
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Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
 W wyniku głosowania Komisja zajęła stanowisko jak 
wyŜej. 

 
 
 

Ad. 3.  Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 

 
  Sprawa dot. korzystania z hali sportowej w Objeździe  
 
 

Po zapoznaniu się z kalkulacją kosztów związanych z 
korzystaniem z hali gimnastycznej w Objeździe, Komisja zajęła 
następujące stanowisko: 
 
 
W związku z sygnałami ze środowisk w spr. umoŜliwienia 
korzystania z hali gimnastycznej w Objeździe, Komisja 
zwraca się do Dyrektorów szkół o zdeklarowanie się czy 
dana placówka szkolna jest zainteresowana i widzi 
moŜliwość korzystania z hali gimnastycznej w godzinach 
popołudniowych . 
Warunki korzystania z hali gimnastycznej w godzinach 
popołudniowych  naleŜy uzgodnić z Dyrektorem 
Gimnazjum w Objeździe. 
 
Po przedstawieniu propozycji przez Dyrektorów szkół , 
Komisja rozwaŜy moŜliwość realizacji  zgodnie z  
informacją finansową przedstawioną przez Dyrektora 
ZOEAS. 
 
Dyrektor ZOEAS przyjął w/w wniosek do wiadomości  i 
nie widzi przeszkód w jego realizacji . 
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Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala poddała pod 
głosowanie w/w wniosek. 

 
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek. 

 
   

 Przewodnicząca Komisji ogłosiła 20 min przerwę w obradach Komisji 
tj. od godz. 11 25  do godz. 11 45 . 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad. 
 
 

 
  Komisja przyjęła  do wiadomości : 
 

1. Odpowiedź na wnioski Komisji  z dnia 13 czerwca 2005 r 
w spr. opracowania programu organizacji placów zabaw 
w kaŜdym Sołectwie (pismo skierowane do Sołtysów) 

 
2. Odpowiedź na wniosek Komisji z dnia 19 kwietnia 2005 r  

 
3. Pismo RIO w Gdańsku w spr. opinii w zakresie  zawarcia 

porozumienia z samorządem województwa dot. realizacji 
zadania z zakresu zaopatrzenia w wodę i 
odprowadzenia ścieków 

 
 

Przewodnicząca Komisj i  Jadwiga Fudala 
- przedstawiła treść pism skierowanych przez Przewodniczącego 
Rady Gminy na Komisje  
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Gimnazjum im. gen.  Mar iusza Zaruskiego w Ustce 
 - dot. podjęcia uchwały w spr. przyznania stypendium wybitnie 

uzdolnionemu plastycznie uczniowi Michałowi Gielar 
 
 
 Członek Komisji Bogdan śabiński 
 - po to powołaliśmy instytucję kultury tj. Gminny Ośrodek Kultury 

w Zaleskich, który powinien znaleźć w naszej gminie twórców 
ludowych i stworzyć im moŜliwości  rozwoju. UwaŜam, Ŝe w 
ramach opieki nad działalnością kulturalną, GOK  moŜe zakupić i 
przekazać   materiały niezbędne do realizacji twórczości malarskiej 
dla uzdolnionego artysty  mieszkającego na terenie gminy . My 
jako Rada moŜemy  zasugerować kwotę na wspieranie  i rozwój 
działalności    twórczej. MoŜe to być pomoc materialna lub 
rzeczowa , np.  pokrycie  kosztów wyjazdu na warsztaty twórców , 
wystawy  i  itp. 

 
 
 
 Komisja widzi potrzebę pomocy  w zakresie rozwoju 

talentu artystycznego (malarstwo) mieszkańca naszej 
gminy poprzez pomoc rzeczową polegającej na  zakupie 
materiałów malarskich , pokrycia kosztów wyjazdu na 
warsztaty twórców, plenery malarsk ie itp. poprzez 
instytucję kultury tj. Gminy Ośrodek Kultury w Zaleskich.  

 
 Wskazana byłaby pomoc poprzez Gminną Bibliotekę 

Publiczną polegająca na  zakupie fachowej li teratury dla 
Biblioteki i udostępnienia  w formie  wypoŜyczenia na 
szczególnych warunkach. 

 
 
  
 Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w wniosek. 
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Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek. 

 
 
 
Proboszcz Parafii pw. Świętego Franciszka z AsyŜu w 
Wytownie  
- dot. dofinansowania w 2005 r kwoty w wysokości 7.000 zł prac 
remontowo – konserwatorskich zabytkowego Kościoła parafialnego 
w Wytownie oraz w kwocie 3.000 zł drugiej części renowacji 
zabytkowej XVII-wiecznej ambony. 
 

 
Po rozpatrzeniu w/w wniosku Komisja zajęła następujące 
stanowisko: 
 
W budŜecie gminy na 2005 rok nie ma zaplanowanych 
środków na w/w cel. Ponadto zwiększenie    dotacji w 
tym zakresie wymaga przeprowadzenia otwartego 
konkursu w trybie ustawy o działalności poŜytku 
publicznego i o wolontariacie co nie gwarantuje, Ŝe w/w 
Kościół  wygra ten konkurs. Wniosek moŜliwy do 
rozpatrzenia przy konstruowaniu budŜetu na 2006 rok. 
 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w wniosek. 
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Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
podjęła w/w wniosek. 
 
 
 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Komisji  
o godz. 12 35  zamknęła obrady Komisji. 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz                  JADWIGA  FUDALA  

 
 
 

 
 


